

TECHNICAL SPECIFICATION	المواصفات الفنية :
Liquid glue for manufacturing filter rods :	صمغ سائل لصنع أصابع الفلتر :
1- Color: white or transparent	١- اللون : أبيض أو شفاف
2- It should be used on manufacturing machines of filter rods. Hauni machine , model KDF2 ; KDF 2E. KDF 4	٢- يجب أن يعمل على آلات صناعة أصابع الفلتر نوع هاوني طراز KDF 2E و طراز KDF 4 و طراز KDF 2
3- pH : 4- 6	٣- الحموضة : ٤ - ٦
4- Quick dryness : anti-freezing	٤- سريع الجفاف ، غير قابل للتجمد
5- Adhesive force and application of the glue should be good.	٥- يجب أن يكون توضع الصمغ وقوة لصقه جيدين
6- Priority is given for samples which accomplish the minimum rate of ash	٦- تعطى الأفضلية للنماذج التي تحقق أقل نسبة رماد
7- Glue should be of good distribution and consistency and the priority is given to the most consistent and distributed samples	٧- يجب أن يتمتع الصمغ بدرجة توزيع وتجانس جيدين وتعطى الأفضلية للنماذج الأكثر تجانساً و توزيعاً
8 - Ash rate: 0.5 % max	٨- نسبة الرماد : ٠,٥ % أعظمي
9- Solid content: 55 % max	٩- المادة الجافة: ٥٥ % أعظمي
10- upon the evaluation of samples , the following issues are taken into consideration : Production of one kg of glue - deal of residues on the top of sprinkler- adhesive strength- dryness speed -suitability on the machines.	١٠- يؤخذ بعين الاعتبار عند التقييم الفني البنود التالية : المردود (إنتاجية ١ كغ غراء) - مقدار الرواسب على رأس البخاخ - قوة التصق - سرعة الجفاف - الملاءمة على الآلات .
11- The offer has to give the quality certificates (ISO - CE - FDA) that relate to the manufacture company of glue or any other ones that are similar .	١١ - على العارض تقديم شهادات جودة فيما يتعلق بالشركة الصانعة للصمغ (ISO - CE - FDA) أو ما يعادلها .
12-Storage validity: The offerer should guarantee that the material is manufactured recently, and its validity should not be less than one year from the delivery date at (40) °c max. and (0) °c min. without any change in the technical specifications.	١٢- صلاحية التخزين : يجب أن يضمن العارض أن تكون المادة حديثة الصنع ، وصالحة لمدة لا تقل عن سنة اعتباراً من تاريخ التوريد عند درجة حرارة عظمى (٤٠) درجة مئوية ، ودرجة حرارة دنيا (٠) درجة مئوية دون حدوث أي تغيير في مواصفاتها الفنية .
13- Barrel capacity: not more than /25/ kgs net. Stating production and expiry date on.	١٣- سعة العبوة الواحدة : لا تزيد عن / ٢٥ / كغ صافي مدون عليها تاريخ الإنتاج وتاريخ انتهاء الصلاحية .
14- The required testing samples: / 25 / Kgs.	١٤- النموذج المطلوبة للاختبار : / ٢٥ / كغ .

تعتمد المواصفات الفنية لطلب العروض رقم : ١٢ / ٢٠٢٤

المدير العام